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Místo konání: 

zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 17:00 hod.   do: 18:40 hod.  

Přítomni:  

František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral 
 

 Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 8 

   

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni:  

omluveni: Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav Vybíral     

neomluveni:  

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a 

zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Rangla a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu byly vzneseny další návrhy na doplnění: 
 

Návrh na vyřazení bodu č. 3  

František Bouček – z důvodu omluvené nepřítomnosti pana Vybírala a na základě jeho žádosti 

o přesunutí jeho bodu, navrhuji vyřadit bod č. 3 „Pořízení technologie na vytváření 

audiozáznamu ze zasedání zastupitelstva, odborných komisí a jeho zveřejňování na webových 

stránkách obce a související změna Jednacího řádu obce Mochov“. Bod bude zařazen do 

programu příštího zasedání ZO.  

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Václav Ulrych  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/3 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Zpráva finančního výboru.............................................................................................. 3 

4. Žádost o povolení výjimky z počtu dětí každé třídy Mateřské školy Mochov, okres 

Praha – východ pro školní rok 2021/2022 ..................................................................... 3 

5. Změna č. 3 Územního plánu Mochova – ČEPS, a.s., IČ: 25702556;  vymezení plochy 

technické infrastruktury pro datové centrum  přenosové soustavy ČR; parc. č. 1309 a 

1380/7, k.ú. Mochov ...................................................................................................... 4 

6. Složení komise na výběr zpracovatele vodohospodářské a krajinářské  studie pro akci 

„Mochov – rekreační areál s vodními prvky“ ................................................................ 6 

7. Seznam členů pracovní skupiny, která se bude zabývat vypracováním  přehledu, 

jakým způsobem dochází ke zpracování odpadních vod u  nemovitostí v katastru obce 

Mochov .......................................................................................................................... 7 

8.  Diskuze .......................................................................................................................... 9 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 2/3 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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3. Zpráva finančního výboru 

Podklady:  

Podklad 1 – Zápis z jednání FV 01/2021 

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 03. 2021 

Předkladatel: 

Jitka Frydrychová – předseda FV 

Pavlína Palmová – člen FV 

Jiří Bouma – člen FV 

Text odůvodnění: 

 Finanční výbor předkládá ZO zápis z jednání výboru konaného dne 10. 03. 2021 na Obecním 

 úřadě.  

 Vše je podrobně popsáno v přiloženém zápise FV.    

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov se se zápisem seznámilo a bere ho na vědomí. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

4. Žádost o povolení výjimky z počtu dětí každé třídy Mateřské školy 

Mochov, okres Praha – východ pro školní rok 2021/2022 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost MŠ Mochov o povolení výjimky z počtu dětí každé třídy MŠ pro školní 

rok 2021/2022 Č.j. 25/2021 

Termín podání návrhu bodu programu: 

29. 03. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s § 23 odst. 5 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším 

odborném a jiném vzdělávání (Školský zákon), ve znění pozdějších předpisů, žádá ředitelka 

MŠ Mochov o písemné povolení výjimky z počtu dětí každé třídy Mateřské školy Mochov z 

24 na 25 dětí pro školní rok 2021/2022. Zvýšení počtu dětí není na újmu kvalitě vzdělávací 

činnosti školy a jsou splněny podmínky bezpečnosti a ochrany zdraví. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov povoluje pro školní rok 2021/2022 výjimku z počtu dětí každé 

třídy Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ z 24 na 25 dětí v souladu s § 23 odst. 5 

zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném 

vzdělávání (Školský zákon), ve znění pozdějších předpisů. Zvýšení počtu dětí není na újmu 

kvalitě vzdělávací činnosti školy a jsou splněny podmínky bezpečnosti a ochrany zdraví. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 



Z á p i s   č. 3/2021 

ze zasedání zastupitelstva obce Mochov, konaného dne 15.4.2021 

 

4 

 

Hlasování:  

pro:   František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Václav Ulrych 

proti:  nikdo  

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 3/3 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

5. Změna č. 3 Územního plánu Mochova – ČEPS, a.s., IČ: 25702556; 

 vymezení plochy technické infrastruktury pro datové centrum 

 přenosové soustavy ČR; parc. č. 1309 a 1380/7, k.ú. Mochov 

Podklady:  

 Podklad 1 – Návrh Smlouvy o dílo č. 1800008073 - Obec Mochov; navrhovatel ČEPS, a.s., 

 IČ: 25702556 

 Podklad 2 – Návrh Smlouvy o dílo č. 41004 - objednatel Obec Mochov; zhotovitel    

 PRISVICH, s.r.o., IČ 27101053 

Termín podání návrhu bodu programu: 

31. 03. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce Mochov konaném dne 21. 05. 2020 byl schválen záměr 

pořídit změnu č. 3 ÚP Mochova zkráceným postupem pořizování, a to na návrh společnosti 

ČEPS, a.s.  

Předmětem změny ÚP Mochova je vymezení plochy technické infrastruktury pro datové 

centrum ČEPS, a.s. v lokalitě stávající rozvodny Čechy Střed na pozemcích parc.č. 1309 a 

1380/7 v k.ú. Mochov. 

Jedná se o plochu technické infrastruktury, na které bude realizována stavba datového centra 

se skrytým technologickým zařízením, s připojením na stávající elektrické a optické sítě 

v areálu sousedící elektrické stanice Čechy Střed (ve vlastnictví žadatele) a s využitím 

stávající dopravní infrastruktury, počínaje silnicí 3. třídy č. 2456 a navazujícími příjezdovými 

komunikacemi do elektrické stanice.  

Vzhledem k tomu, že je pořízení změny ÚP Mochova ve zkráceném postupu vyvoláno 

výhradní potřebou navrhovatele, bere společnost ČEPS, a.s. na vědomí povinnost úhrady 

nákladů na pořízení změny.  

Na základě výše uvedeného předkládám ke schválení rozšířený bod, tak jak ho vyžaduje 

stavební zákon.   
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Návrh usnesení:     

A) Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje: 
 

1. pořízení změny č. 3 územního plánu Mochova zkráceným postupem pořizování v souladu 

s § 6 odst. 5 písm. a) a § 44 písm. d) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování 

a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů (dále jen „stavební zákon“) 

s použitím § 55a odst. 1 a 2 stavebního zákona, na návrh oprávněného investora, 

společnosti ČEPS, a.s., IČO 25702556, se sídlem Elektrárenská 774/2, 101 52 Praha 10, 

značky 461/20/18000 ze dne 24. 4. 2020, podaným dne 27. 4. 2020 pod čj. 32/2020 podle 

§ 55a odst. 4 stavebního zákona na Obecní úřad Mochov, která se zavázala k úhradě nákladů 

na pořízení změny územního plánu, jehož výhradní potřebou byla vyvolána. Důvodem je 

vymezení plochy technické infrastruktury pro datové centrum přenosové soustavy ČR na 

pozemcích parc. č. 1309 a 1380/7, k. ú. Mochov, o výměře 1,27 ha, dle uplatněného návrhu na 

pořízení změny č. 3, který pořizovatel, Obecní úřad Mochov, podle § 46 odst. 2 a 3 stavebního 

zákona posoudil a doporučuje návrhu vyhovět; 

2. obsah změny č. 3 územního plánu Mochova, který je součástí návrhu na pořízení změny č. 3 

společnosti ČEPS, a.s., včetně stanoviska Krajského úřadu Středočeského kraje podle § 55a 

odst. 2 písm. d a e) stavebního zákona; 

3. uzavření smlouvy č. 1800008073 o úhradě nákladů změny územního plánu podle § 1746 

odst. 2 občanského zákoníku, ve znění pozdějších předpisů, a § 44 a § 45 odst. 4 stavebního 

zákona na pořízení a zhotovení změny č. 3 ÚP Mochova mezi obcí Mochov, a oprávněným 

investorem, společností ČEPS, a.s., IČO 25702556, která se touto smlouvou zavazuje, že obci 

Mochov uhradí veškeré náklady na změnu č. 3 ÚP Mochova; 

4. uzavření smlouvy o dílo č. 41004 podle § 6 odst. 6 písm. b) stavebního zákona na pořízení a 

zhotovení změny č. 3 ÚP Mochova mezi obcí Mochov a společností PRISVICH, s.r.o., IČO 

27101053, oprávněnou k výkonu územně plánovací činnosti podle § 24 odst. 1 stavebního 

zákona, jako výkonným pořizovatelem a zhotovitelem změny č. 1; 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:    František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/3 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

B) Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje: 

1. starostu obce Františka Boučka k tomu, aby spolupracoval s pořizovatelem změny č. 3 ÚP 

Mochova jako „určený zastupitel“ ve smyslu stavebního zákona; 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
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Hlasování:  

pro:    František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Václav Ulrych  

proti:   nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 5/3 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

C) Zastupitelstvo obce Mochov bere na vědomí: 

1. informaci starosty obce, že pořizovatelem změny č. 3 ÚP Mochova bude v souladu s § 6 

odst. 2 stavebního zákona Obecní úřad Mochov, který zajistil splnění kvalifikačních 

požadavků pro výkon územně plánovací činnosti podle § 24 stavebního zákona 

prostřednictvím pracovníků společnosti PRISVICH, s.r.o., splňujících kvalifikační požadavky 

na územně plánovací činnost. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

  

6. Složení komise na výběr zpracovatele vodohospodářské a krajinářské 

 studie pro akci „Mochov – rekreační areál s vodními prvky“ 

Podklady:  

Podklad 1 – představení kandidátů  

Termín podání návrhu bodu programu: 

03. 04. 2021 

Předkladatel: 

Ing. Pavlína Palmová – zastupitel  

Text odůvodnění: 

Na zastupitelstvu dne 25.2. t.r. jsem slíbila vybrat členy komise, kteří nebudou z řad 

zastupitelů obce. Oba dva kandidáty, kteří sice nejsou ani obyvateli naší obce, ale mají velké 

zkušenosti s vodními ekosystémy, jsem popsala v příloze k tomuto bodu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje 3člennou komisi na výběr zpracovatele 

vodohospodářské a krajinářské studie pro akci „Mochov – vodní plocha – rybník“ ve složení 

Ing. Pavlína Palmová, Pavel Jindřich a Martin Exner. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 Václav Ulrych – celou dobu se bavíme o rybníku. Nerozumím názvu rekreační areál s vodními 

 prvky. Rybník bych opravdu chtěl. Rekreační areál s vodními prvky nechci. Pod tím si 

 představuji plno karavanů, tobogan atd. 
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 Pavlína Palmová – název „Rekreační areál s vodními prvky“ vznikl při nacenění. Při čerpání 

 dotace je potřeba mít širší rozsah díla. 

 František Bouček – v současné době není název důležitý, to bude důležité až ve chvíli, kdy 

 bude hotová PD. O rekreačním areálu jsme se nikdy nebavili. Nyní by komise měla posoudit 

 nabídky, které jsou k dispozici a předložit zastupitelům k dalšímu rozhodnutí. Jsem zvědav, co 

 bude v zadání. Zatím jsme řešili rybník ne rekreační areál s vodními prvky.  

 Z.J. – požádala o upřesnění lokality, kde by měl rybník být. Dále upozornila, že sportovní 

 rybářství je také rekreační aktivita. 

 Pavlína Palmová – vysvětlila, kde se má rybník nacházet. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 6/3 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

7. Seznam členů pracovní skupiny, která se bude zabývat vypracováním 

 přehledu, jakým způsobem dochází ke zpracování odpadních vod u 

 nemovitostí v katastru obce Mochov 

Podklady:  

Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

04. 04. 2021 

Předkladatel: 

Milan Kocian – zastupitel 

Text odůvodnění: 

Vytvoření pracovní skupiny bylo schváleno ZO dne 18.3.2021, předsedou se stal Milan 

Kocian. Byl vytvořen jmenný seznam členů pracovního výboru, který se bude zabývat, jakým 

způsobem likvidují odpadní vody vlastníci nemovitosti / nemovitostí na katastru obce 

Mochov. Jako členy navrhuji ty, kteří s kandidátkou souhlasí: Jaroslav Vybíral, Dalibor 

Prokel, Alexandr Hradecký, Rostislav Bažuk. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje členy pracovní skupiny, která se bude zabývat 

vypracováním přehledu, jakým způsobem dochází ke zpracování odpadních vod u nemovitostí 

v katastru obce Mochov ve složení: Jaroslav Vybíral, Dalibor Prokel, Alexandr Hradecký, 

Rostislav Bažuk. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  
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Diskuze: 

 Z.J. – jsem překvapena, že ještě nejsou občané připojeni. Toto se řešilo již před cca 5 lety, jak 

 je možné, že tato záležitost ještě není dořešená? Znamená to, že některé objekty jsou napojené, 

 ale za odvádění odpadních vod neplatí? Doplácíme na to všichni, občané i obec. 

 Milan Kocian – nejdříve se udělá seznam. Mohlo se stát, že si někdo nestihl udělat smlouvu. 

 František Bouček – jsem přesvědčen, že to bude minimum objektů. Nechávali jsme občanům 

 časový prostor k tomu, aby měli možnost si připojení na kanalizaci vybudovat. Ne pro 

 všechny je samozřejmostí bez problémů připojení zafinancovat. Proto jsme ponechali 

 dostatečný časový prostor. 

 Z.J. – znamená to, že nevíte, kdo je připojen a kdo není? Dá se to zjistit podle projektu. Pokud 

 vím, následně se obec obcházela. Mohlo to být vyřešeno již dávno. 

 František Bouček – přípojky byly přitaženy i k nemovitostem, kde se v tu chvíli nikdo 

 nepřipojil. Jednalo se např. o neobydlené objekty atd. Ale má smysl, aby tam byla možnost 

 připojení do budoucna. Kontrola neproběhla všude. Proto se nyní připravuje seznam. Co jsem 

 zatím viděl, nepřipojených nemovitostí není mnoho. Následně bude vyžadováno doložení 

 vývozních lístků atd. V tuto chvíli budou pouze zpracovány podklady, kdo vyváží a kdo ne. 

 Následně se domluvíme, kdo a jak bude vymáhat připojení. Zatím komise nebude nikam 

 chodit. 

 Z.J. – neměla by toto dělat obec? 

 František Bouček – pracovní výbor byl pověřen zastupitelstvem obce, takže to dělá obec. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 7/3 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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8.  Diskuze 

Pavlína Palmová – na základě minulého zastupitelstva jsem se telefonicky spojila s Ing. Čížkem, který 

byl na minulém zastupitelstvu při představení datového centra ČEPS. Položila jsem mu otázku, pokud 

bychom chtěli nějaké úpravy stavby např. zelenou střechu, kdy bychom jim to měli dát vědět. Řekl, že 

ho taková možnost nenapadla, ale právě nyní, před zadáním zpracování projektové dokumentace, že se 

zeptá projektanta.  

Věřím, že jsem někoho naštvala, ale k tomuto kroku mě vede potřeba už konečně něco udělat s těmi 

velkými halami kolem staré Poděbradské. Taková krásná černozem tam byla, když jsem sem jezdila 

jako malá. A dnes hala vedle haly, vedle hal zámkovka. Je mi z toho špatně, někdy až do breku. 

Sluníčko do nich praží, voda ihned se dostává do kanalizace a z krajiny pryč, v Mochově skoro neprší.  

Jsme malá obec, ale mohli bychom jít příkladem Jirnám i Nehvizdům. Už nyní jsou dotace na zelené 

střechy pro bytovou zástavbu, chystá se podpora nebo povinnost pro průmyslové objekty a obchodní 

centra. V některých městech nevydají bez zelené střechy na určitých objektech ani stavební povolení. 

František Bouček – ohledně zelené střechy, máte možnost podat si vlastní bod. Kontaktovala jste Ing. 

Čížka s tím, že za obec řešíte otázky ekologie. O tomto nic nevím, žádné pověření od obce jste 

neměla. Myslím, že prodražování stavby v této lokalitě a v polích tím, že tam bude zelená střecha, je 

zbytečné. Nehledě na následnou údržbu střechy. Přijde mi logičtější, pokud ČEPS, a.s. poskytne 

finance přímo obci, pro projekty v rámci obce. Obec za poslední léta výrazně rozšiřuje zelené plochy a 

podporuje výsadbu zeleně.   

Milan Kocian – ať si ČEPS, a.s., sám rozhodne, zda zelenou střechu udělá nebo ne. Může to být první 

vlaštovka a bude to pro ně i dobrá reklama. 

Z.J. – jste v kontaktu se společností ČEPS, a.s. ohledně kompenzací? 

František Bouček – ano samozřejmě. Na minulém zasedání bylo první představení projektu a o 

kompenzacích jednáme. ČEPS, a.s. má vlastní dárcovský program. Zatím jsme nejednali o 

konkrétních projektech. Byl bych například rád, pokud by nám společnost ČEPS, a.s. přispěla na 

sportovní halu. Je zde i problém získávat větší částky najednou. ČEPS, a.s. s námi bude samozřejmě 

jednat i v dalších letech.  

Milan Kocian – hovořil jsem s občankou Mochova, měla zajímavý nápad, zda by obec nemohla hlásit 

narození nových občánků. Samozřejmě se souhlasem rodičů dítěte. Tento nápad mě překvapil, ale 

zalíbil se mi, a mám za to, že není zbytečný. Představoval bych si to nějak takhle: „Dobrý den vážení 

spoluobčané máme pro Vás radostnou zprávu, že dne toho a toho se narodil nový mochovský občánek 

jménem Pepíček. Gratulujeme rodičům a Pepíčkovi přejeme hodně zdraví a těšíme se, že se sejdeme 

na vítání občánků. 

František Bouček – děkujeme, že jsi nás o tomto nápadu informoval. Navrhuji, abys to hlásil ty, se 

souhlasem rodičů. Budu se na to těšit. 

Milan Kocian – opět mě občané informovali. Je potřeba se zabývat separačním dvorem. Měli bychom 

ohlídat, kdo odváží odpadky do separačního dvora. Stává se, že přijíždějí lidé ze sousedních vesnic. 

Ve dvoře je jeden člověk, to je nedostatečné. Musí tam být minimálně dva. Proč má obec doplácet na 

to, že sem jezdí cizí lidé. Obsluha by měla mít reflexní vesty, aby se rozlišilo, kdo je kdo. Také jsem 

nabízel, že budu zadarmo do separačního dvora chodit pomáhat.   

František Bouček – řád separačního dvora máme vypracovaný. Znovu ho proberu s našimi pracovníky 

a zeptám se jich, zda mají nějaké připomínky, případně náměty. 

František Bouček – do tohoto zasedání jsem nestihl, ale je připravena kalkulace na výměnu střechy na 

autobusové zastávce. Postupně bude opravena celá čekárna. Toalety a odpočinková místnost pro řidiče 

není plánována.  

František Bouček – geodetické zaměření ulic, Sokolovská, Na Hrázce, Příčná a „za stodolami“. Jak 

říkal Milan, řešíme parkování autobusů a řešíme i parkování návštěvníků v okolí kostela. Na rozdíl od 

Milana, mi ale nepřijde normální, aby autobusy stáli v přilehlých ulicích kolem náměstí. Stejně tak 

nemají, kde parkovat občané, kteří bydlí ve starém hotelu směrem na Kozovazy. Máme zaměření 

těchto prostor, žádný projekt ještě není. Bude navrženo řešení těchto míst, kromě ulice Sokolovská. 

Zde půjde o klasickou opravu. Řešit by se měl prostor za Sokolovnou a u malého hřiště Na Hrázce. 
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Dále by se konečně mělo vyřešit parkování „za stodolami“, o čemž hovoříme již několik let. To samé 

by se týkalo i ulice Příčná. Pokud chceme řešit nevhodné parkování na zelených plochách v obci a 

dalších, musí tu být alespoň nějaká možnost parkování. Do této chvíle tomu tak není, parkovat 

prakticky není kde. K návrhům studií se budeme vyjadřovat, připomínkovat a teprve po odsouhlasení 

bude zpracována PD. Zatím není o čem diskutovat.     

Z.J. – množství zeleně v Mochově je dlouhodobě podprůměrné. Nepřijde mi vhodné vybudování 

parkoviště v nejstarší zóně Mochova. Máte tedy v úmyslu vybudovat parkoviště na zelené ploše v ulici 

Pod Kostelem („za stodolami“) a ještě tak zmenšit počet zelených ploch v obci? 

František Bouček – nechme nejprve zpracovat studii. Pokud vím, v poslední době bylo vysázeno velké 

množství zeleně, a to ve značném objemu. Například ve volnočasové zóně a dalších. Parkoviště „za 

stodolami“, určitě nebude celé vydlážděné. I tady se počítá se zelení. 

Z.J. – zmínila, že „za stodolami“ parkuje velké množství aut a nebude možné, zde zeleň 

zakomponovat. Na parkovišti stojí vraky, měl by to řešit strážník. Z.J. dále pohovořila o tom, že i když 

bude parkoviště vybudováno, není zaručeno, že právě v době víkendových náporů budou parkovací 

místa k dispozici.  

Milan Kocian – v ulici Příčná nikdo chodník nechce, ptal jsem se sousedů. Nikdo tam nechodí. 

Jitka Frydrychová – přemnožené nutrie v ulici Na Hrázce. Dá se s tím něco dělat? 

František Bouček – zjistím možnosti regulace. 

Z.J. – kdo je odpovědný za úklid obce po různých provedených rekonstrukčních pracích. Často to 

uklízíme na vlastní náklady. Naposledy se jednalo o výkop vodovodního řadu. 

František Bouček – pokud máte tyto postřehy, stačí zavolat na obecní úřad nebo oslovit pracovníky 

starající se o úklid obce. V drtivé většině přebírám tyto práce já nebo pan místostarosta. Může se stát, 

že nám někde něco unikne. Pak je také možné oslovit, ať už např. zastupitele pana Kociana, který 

uklízel ulici Příčnou, případně kteréhokoli dalšího zastupitele.  

 

 

 

 

Zápis vyhotoven dne 22. 04. 2021 

  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Rangl: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 

 


